
BR.0012.3.11.2024 

Protokół Nr 8/2024 
z posiedzenia Komisji Infrastruktury i Gospodarki Komunalnej  

z dnia 26 listopada 2024 r. 

1. OTWARCIE OBRAD I STWIERDZENIE QUORUM 

Posiedzenie Komisji Infrastruktury i Gospodarki Komunalnej otworzyła Przewodnicząca Komisji, Zofia 
Pyla. Podczas posiedzenia obecni byli Członkowie Komisji zgodnie z listą obecności stanowiącą 
załącznik nr 1 do protokołu oraz: 

− Elżbieta Burtan – Starosta Krakowski, 

− Wojciech Pogan – Wicestarosta, 

− Grzegorz Stokłosa – Członek Zarządu,  

− Edyta Jaśnikowska – Skarbnik Powiatu, 

− Jerzy Derela – Dyrektor Zarządu Dróg Powiatu Krakowskiego,  

− Rafał Kopeć  - Dyrektor Wydziału Gospodarki Nieruchomościami, 

− Krzysztof Gębala – Radny Rady Powiatu w Krakowie,  

− Piotr Romański – Kierownik Biura Strategii i Rozwoju,  

− Krzysztof Nowak – przedstawiciel Biura Inwestycji i Remontów.  

2. ZAPOZNANIE Z PORZĄDKIEM OBRAD 

Przewodnicząca Komisji Infrastruktury i Gospodarki Komunalnej, Zofia Pyla przedstawiła porządek 
obrad.  

1. Otwarcie obrad i stwierdzenie quorum 

2. Zapoznanie z porządkiem obrad 

3. Przyjęcie protokołu poprzedniego posiedzenia 

4. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmiany budżetu i zmiany Uchwały Budżetowej 
Powiatu Krakowskiego na rok 2024 

5. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 
Krakowskiego na lata 2024 – 2030 przyjętej Uchwałą Nr LX/609/2023 Rady Powiatu w 
Krakowie z dnia 27 grudnia 2023 r. 

6. Zaopiniowanie projektu Budżetu Powiatu Krakowskiego na 2025 r. oraz Wieloletniej Prognozy 
Finansowej Powiatu Krakowskiego w zakresie przedmiotu działania Komisji 

7. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie przeznaczenia do oddania w dzierżawę w trybie 
przetargu pisemnego nieograniczonego części nieruchomości stanowiącej własność Powiatu 
Krakowskiego położonej w Więckowicach, gmina Zabierzów 

8. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie odpłatnej 
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służebności przesyłu na nieruchomości stanowiącej własność Powiatu Krakowskiego położonej 
w obrębie Krzeszowice, jedn. ewid. Krzeszowice-miasto 

9. Zaopiniowanie planu pracy Rady Powiatu w Krakowie na 2025 r. 

10.  Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie powierzenia Gminie Zabierzów prowadzenia 
zadania publicznego Powiatu Krakowskiego 

11. Sprawozdanie z realizacji Strategii Rozwoju Powiatu Krakowskiego na lata 2021 – 2030 ,,Powiat 
Krakowski 2030’’ za 2023 rok 

12. Przygotowanie planu pracy Komisji na 2025 r. 

13. Sprawy bieżące 

14. Zamknięcie obrad 

3. PRZYJĘCIE PROTOKOŁU POPRZEDNIEGO POSIEDZENIA  

Nie zgłoszono uwag ani wniosków do protokołu poprzedniego posiedzenia.  

Komisja jednogłośnie – 7 głosami za – przyjęła protokół poprzedniego posiedzenia.  

4. ZAOPINIOWANIE PROJEKTU UCHWAŁY W SPRAWIE ZMIANY BUDŻETU I ZMIANY UCHWAŁY BUDŻETOWEJ 

POWIATU KRAKOWSKIEGO NA ROK 2024 

Edyta Jaśnikowska omówiła projekt uchwały.  

Piotr Goraj pytał o przesunięcie zadania – wykup gruntu pod budowę dwóch zatok autobusowych na 
drodze powiatowej, ul. Szydło w Modlnicy.  

Jerzy Derela poinformował, że w miesiącu bieżącym zakończyła się procedura odwoławcza dla 
decyzji ZRID i stała się ona ostateczna, stąd wynikają przesunięcia. Brak jest możliwości na 
wcześniejsze wykupienie gruntu. Mówił o procedurze. 

Grzegorz Stokłosa uzupełnił, że realizacja zadania jest przesunięta z jednoczesnym wpisem do WPF.  

Jarosław Raźny prosił o przesłanie umowy w odniesieniu do zadania - Modernizacja i prace 
konserwatorskie w Zespole Dworsko-Parkowym w Sieborowicach.  

Krzysztof Gębala pytał o rozbudowę drogi w miejscowościach Skawina - Radziszów i z czego wynikają 
przesunięcie środków. 

Jerzy Derela odpowiedział, że przesunięcie wynika z realizacji zakresu zadania, który został odebrany. 
Jest to dopasowanie budżetu tegorocznego do umowy realizacyjnej z wykonawcą. Mówił, że 
związane jest to z decyzjami wcześniejszymi odnośnie rozszerzenia zakresu o prawoskręt oraz 
lewoskręt. Zapewnił, że nie ma żadnego zagrożenia. Dopasowania będą umożliwiały podpisanie 
aneksu z wykonawcą na zwiększenie robót o przebudowę skrzyżowania.  

https://krakow.esesja.pl/posiedzenie/486773fc-19be-4#collapse4
https://krakow.esesja.pl/posiedzenie/486773fc-19be-4#collapse4
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Krzysztof Gębala poruszył temat wykonania dokumentacji technicznej na zadanie w Ochodzy.  

Jerzy Derela potwierdził, że chodzi o ten odcinek o który pyta Radny.   

Nie było uwag ani wniosków do przedstawionego projektu uchwały. 

Komisja jednogłośnie – 8 głosami za - pozytywnie zaopiniowała przedstawiony projekt uchwały. 

5. ZAOPINIOWANIE PROJEKTU UCHWAŁY W SPRAWIE ZMIANY WIELOLETNIEJ PROGNOZY FINANSOWEJ 

POWIATU KRAKOWSKIEGO NA LATA 2024 – 2030 PRZYJĘTEJ UCHWAŁĄ NR LX/609/2023 RADY 

POWIATU W KRAKOWIE Z DNIA 27 GRUDNIA 2023 R. 

Edyta Jaśnikowska omówiła projekt uchwały.  

Nie było uwag ani wniosków do przedstawionego projektu uchwały. 

Komisja jednogłośnie – 9 głosami za - pozytywnie zaopiniowała przedstawiony projekt uchwały. 

6. ZAOPINIOWANIE PROJEKTU BUDŻETU POWIATU KRAKOWSKIEGO NA 2025 R. ORAZ WIELOLETNIEJ 

PROGNOZY FINANSOWEJ POWIATU KRAKOWSKIEGO W ZAKRESIE PRZEDMIOTU DZIAŁANIA KOMISJI 

Edyta Jaśnikowska omówiła projekt budżetu Powiatu Krakowskiego na 2025 r. oraz projekt 
Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2025-2030 w zakresie przedmiotu działania Komisji.  

Jarosław Raźny pytał o podwyżki.  

Edyta Jaśnikowska odpowiedziała, że chodzi o Zarząd Dróg Powiatu Krakowskiego oraz pracowników 
Starostwa (700 zł do zasadniczej + dodatek stażowy).  

Krzysztof Gębala pytał o kwotę jeśli chodzi o przebudowę skrzyżowania ul. Kopernika z ul. Ogrody w 
Skawinie w ciągu drogi powiatowej nr 2200K.   

Grzegorz Stokłosa poinformował o planowanej wartości zadania (250 000 zł w parytecie 60/40. 
Potwierdził, że wykonanie w ramach IS (2025) 

Krzysztof Gębala pytał, czy będzie to w ramach koncepcji lub projektu.  

Grzegorz Stokłosa mówił o braku jednolitego stanowiska Gminy Skawina.  

Jerzy Derela potwierdził, że całkowita przebudowa skrzyżowania wygenerowałaby znacznie większe 
środki. Wniosek, który został złożony przez Gminę Skawina dotyczy modernizacji. W jego domyśle 
chodzi o remont istniejącego skrzyżowania, stąd kwota 250 000 zł zaproponowana przez Gminę.  

Krzysztof Gębala pytał o możliwość wglądu do projektu/koncepcji modernizacji. 

Jerzy Derela poinformował, że nie jest w posiadaniu koncepcji. Przedstawił jak wyglądała wcześniejsza 
koncepcja, jednak wtedy Gmina nie podjęła jednoznacznej decyzji. Prosił o możliwość ustalenia 
szczegółów podczas oficjalnego spotkania z przedstawicielami Gminy. 

Krzysztof Gębala poruszył temat IS i budowy chodnika na ul. Kalwaryjskiej w Wielkich Drogach.  

https://krakow.esesja.pl/posiedzenie/486773fc-19be-4#collapse5
https://krakow.esesja.pl/posiedzenie/486773fc-19be-4#collapse5
https://krakow.esesja.pl/posiedzenie/486773fc-19be-4#collapse5
https://krakow.esesja.pl/posiedzenie/486773fc-19be-4#collapse6
https://krakow.esesja.pl/posiedzenie/486773fc-19be-4#collapse6
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Jerzy Derela wyjaśnił, że część zadań to IS zeszłoroczne bądź tegoroczne, które trwają i przechodzą 
na rok następny. Nie ma wniosków nowo złożonych przez gminy. 

Krzysztof Gębala pytał o rozbudowę drogi powiatowej w m. Skawina – Radziszów.  

Grzegorz Stokłosa poinformował, że jest to istniejące zadanie zwiększone o lewoskręt.  

Krzysztof Gębala pytał o zadanie na ul. Batalionów Chłopskich.  

Jerzy Derela odpowiedział, że jest zakończona koncepcja przebudowy ul. Batalionów Chłopskich. 
Koncepcja nie jest natomiast pozytywnie zaopiniowana przez Gminę Skawina. 200 000 zł to kwota 
na projekt budowlany na stabilizacje osuwiska i ew. przebudowę skrzyżowania ul. Wyspiańskiego. 
W jego opinii raczej nie nastąpi przekazanie w tym roku odcinka drogi powiatowej na rzecz gminy.  

Krzysztof Gębala pytał o wykonanie dokumentacji technicznej wraz z decyzjami na przebudowę/ 
rozbudowę ul. Tynieckiej w Skawinie.  

Jerzy Derela odpowiedział, że jest to przesuniecie realizacji tegorocznego zadania.  

Krzysztof Gębala pytał o rozwój zintegrowanego transportu w Gminie Skawina  - etap II.  

Grzegorz Stokłosa wyjaśnił, że Zarząd Powiatu w Krakowie podpisał z Gminą list intencyjny w sprawie 
dalszej budowy ciągów pieszo rowerowych w zależności od uzyskania dofinansowania przez Gminę 
Skawina.  

Krzysztof Gębala pytał o P&R w Radziszowie oraz budowę ciągów pieszo rowerowych w m. Rzozów.  

Grzegorz Stokłosa odpowiedział, że chodzi o kontynuację ciągów pieszo-rowerowych na terenie 
Skawiny. Prawdopodobnie chodzi o odcinek przy stacji Radziszów centrum.  

Krzysztof Gębala pytał o budowę chodnika na ul. Korabnickiej w Skawinie.   

Grzegorz Stokłosa mówił o kontynuacji zadania z 2024 r. Ostatnia kwota została przeniesiona do WPF 
na rok 2025. W ramach IS. 

Krzysztof Gębala pytał o rozbudowę drogi powiatowej Zelczyna - Krzęcin.  

Grzegorz Stokłosa wyjaśnił, że to też jest kontynuacja zadania. Zadanie musi być zrealizowane w takiej 
koncepcji, którą uzgadnia Gmina. Zadanie zostało powierzone gminie do realizacji.  

Krzysztof Gębala pytał o wykonanie naprawy i wzmocnienia stropu budynku filii w Skawinie.   

Krzysztof Nowak odpowiedział, że jest to przeniesienie na następny rok ze względu na środki na 
wykonanie dokumentacji projektowej. Chodzi o budynek filii Starostwa Powiatowego. Planowany jest 
montaż paneli fotowoltaicznych.  

Krzysztof Gębala pytał o budowę windy w ZSTE w Skawinie.  

Wojciech Pogan potwierdził, że 50 000 zł zostanie przeznaczone na projektowanie.  

Piotr Goraj pytał o opracowanie dok. projektowej dla budowy dwóch zatok autobusowych 
w Modlnicy.  
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Jerzy Derela wyjaśnił, że decyzją Urzędu Wojewódzkiego jest utrzymanie w mocy decyzji ZRID. 
W momencie propozycji zmian przesunięta została płatność na rok 2025 i z wykonawcą jest 
uzgodnione, że płatność zostanie dokonana na początku roku.  

Piotr Goraj zauważył, że brakuje kwoty na wykonanie zatok.  

Jerzy Derela potwierdził, że takie zadania pojawią się z nazwy po spotkaniach przeprowadzonych 
z  gminami odnośnie zadań IS.  

Piotr Goraj poinformował, że zadanie zostało już ustalone z Gminą Wielka Wieś i potwierdzone na rok 
2024. Prosił o wpisanie kwoty na wykonanie.  

Jerzy Derela wyjaśnił, że w 2024 został opracowany projekt oraz została pozyskana decyzja, jednak 
w jego opinii należałoby ponowić zapytanie czy Gmina nadal jest zainteresowana realizacją.  

Grzegorz Stokłosa poinformował, że jeśli Gmina będzie nadal zainteresowana realizacją, zadanie 
z zabezpieczoną kwotą znajdzie się w pkt. IS.  

Piotr Goraj poinformował o złożeniu wniosku do budżetu o zabezpieczenie kwoty na budowę boiska 
sportowego przy szkole w Giebułtowie. Mówił o otrzymaniu dofinasowania od Wojewody i pytał 
czemu nie ma takiego zapisu w budżecie. 

Wojciech Pogan odpowiedział, że boisko jest dużym wydatkiem i wyzwaniem. Koszt tego boiska to 
mniej więcej 2,5 mln zł.  

Piotr Goraj zaznaczył, że miał informację iż koszt to 1,4 mln zł.  

Wojciech Pogan dodał, że bez środków z  programu Sportowa Polska ciężko będzie zrealizować tą 
inwestycję, dodał, że na ten moment nie ma wyników konkursów z programu. Poinformował, że kwota 
180 000 zł nie warunkuje wykonania inwestycji praktycznie samodzielnie.  

Elżbieta Burtan uzupełniła, że dyrekcja szkoły jest przeciwna usytuowaniu boiska we wskazanym 
miejscu. Mówiła o wysokim koszcie oraz nierozstrzygnięciu konkursu.  

Piotr Goraj dodał, że nie ma innego miejsca na lokalizację boiska. To było jedyne miejsce.  

Arkadiusz Wrzoszczyk pytał o przeznaczenie środków w kwocie 500 000 zł na P&R w m. Radziszów 
i Rzozów. Posiada informację, że Powiat Krakowski finansował zadanie dot. P&R w Radziszowie 
w kwocie 900 000 zł i to zadanie było rozliczone.  

Jerzy Derela odpowiedział, że kwotę proponuje się przesunąć na rok przyszły zgodnie z wnioskiem 
Gminy Skawina. Poinformował, że sprawdzi dokładnie zakres oraz kwestie finansowania i udzieli 
odpowiedzi Radnemu emailem.  

Arkadiusz Wrzoszczyk mówił o przebudowie skrzyżowania i ciągu pieszo rowerowym przy ul. Brzegi  
i dodał, że finansowanie w całości było ze środków powiatu a na tym finansowanie zadania powinno 
się zakończyć. Poruszył temat realizacji 3 zadań, które Gmina Skawina chce zrealizować (ul. Podlesie 
w Radziszowie, Rzozów i Wola Radziszowska). Pytał na co planowane jest wydanie 500 000 zł.  
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Jerzy Derela mówił, że jest to kontynuacja zadania, które trwa od 2018 roku. Zapewnił, że po 
sprawdzeniu udzieli odpowiedzi na jakim to jest etapie. Wracając do tematu realizacji 3 zadań i kwestii 
100 mln zł. Poinformował, że nie spotkał się z informacją dot. wyszczególnienia dokładnych odcinków 
dróg, które Gmina będzie chciała realizować.  

Arkadiusz Wrzoszczyk pytał o Krzęcin i ul. Kalwaryjską. Mówił, że słuszny był zamysł Zarządu Powiatu, 
odnośnie porozumienia się z gminami odnośnie projektowania ciągów pieszo-rowerowych. 
Poinformował, że oczekiwanie mieszkańców m. Krzęcin jest takie, że ciąg pieszo-rowerowy zostanie 
wybudowany. Odniósł się do stanowiska ZDPK o tym, że zadanie zostało powierzone i gmina 
projektuje. Zadanie będzie w perspektywie bardzo kosztowne. Zaznaczył, że jest przeciwnikiem 
realizacji ciągu pieszo rowerowego w Krzęcinie. Popiera stanowisko odnośnie przekazywania zadań 
gminom, ale powiat musi mieć kontrolę i nadzór nad realizowanymi inwestycjami. Wnioskował o 
możliwość spotkania z Burmistrzem Skawiny w kwestii realizacji zadań IS. Odniósł się do sprawy 
skrzyżowania na ul. Kopernika.  

Arkadiusz Wrzoszczyk pytał o zadanie w m. Dąbrowa Szlachecka.  

Elżbieta Burtan poinformowała, że w przyszłym tygodniu rozpoczną się spotkania z gminami w 
temacie IS i będą zapraszani radni. Dodała, że w kwestii powierzania zadań, przedstawiciele powiatu 
uzgadniają wszystkie projekty realizowane przez gminy.  

Jerzy Derela potwierdził, że każdy projekt budowlany powierzany gminom podlega opinii a końcowo 
zatwierdzeniu. 

Arkadiusz Wrzoszczyk mówił o piśmie w którym było stwierdzenie, że zadanie zostało zlecone gminie 
do realizacji i gmina go realizuje.  

Jerzy Derela odniósł się do realizacji zadań w partnerstwie z gminami. Zlecanie powierzenia gminom 
jest po to, aby odciążyć prace ZDPK i powiatu.  

Edyta Jaśnikowska poinformowała o wartości zadania w Dąbrowie Szlacheckiej – kwota 6 900 787 zł 
została zabezpieczona w całości. Mówiła o montażu finansowym.  

Jerzy Derela mówił o zakresie, poinformował, że wykonawca uzyskał ostatnią prolongatę warunków 
technicznych wykonania.  

Arkadiusz Wrzoszczyk pytał o kwotę 67 tys. zł na projekt mostu w Jeziorzanach.  

 Edyta Jaśnikowska poinformowała, że w projekcie budżetu na 15 listopada była taka kwota. Będą 
zmiany do projektu i wtedy limit na zadanie będzie wynosił około 350 000 zł.  

Arkadiusz Wrzoszczyk zauważył, że nie znalazł w projekcie budżetu środków zabezpieczonych na 
strategie rozwoju dróg publicznych w Powiecie Krakowskim. 

Jerzy Derela mówił o kwocie w wysokości ok. 300 tys. zł na wykonanie pomiaru generalnego 
natężenia ruchu na drogach powiatowych. Dodał, że GDDKiA w 2025 roku ma przystąpić do 
wykonania generalnego pomiaru ruchu na drogach krajowych i wojewódzkich, ZDPK chciałby 
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rozszerzyć o drogi powiatowe, dlatego prowadzi się rozmowy w tym kierunku. Jest to pierwszy krok, 
aby przystąpić wstępnie do opracowania strategii rozwoju dróg powiatowych. Mówił o hierarchizacji 
dróg. 

Arkadiusz Wrzoszczyk pytał o zadania remontowe w placówkach oświatowych.  

Wojciech Pogan mówił, że zakres prac jaki planuje się zrealizować jest nieco szerszy. Mówił o wniosku 
jaki został złożony do projektu związanego z dostosowaniem szkół ogólnokształcących pod potrzeby 
osób z niepełno sprawnościami (LO Skawina, LO Krzeszowice oraz ZSPP w Skale). Poinformował o 
wnioskowanych kwotach i dodał, że przekaże szczegółowy zakres. Mówił o planowanych inwestycjach 
w poszczególnych placówkach.   

Arkadiusz Wrzoszczyk pytał o projekt dostępności.  

Wojciech Pogan mówił o finansowaniu.   

Piotr Romański poinformował o 3 projektach dot. dostępności. Mówił, że każdy wniosek obejmuje 
inną szkołę. Poinformował szczegółowo o koszcie całkowitym i wnioskowanym dofinansowaniu.  

Arkadiusz Wrzoszczyk pytał o wkład własny.  

Piotr Romański odpowiedział, że LO w Skawinie to kwota 208 212 zł, LO Krzeszowice to kwota 
107 035 zł, natomiast ZSPP w Skale to kwota 115 062 zł.  

Arkadiusz Wrzoszczyk pytał czy środki są zabezpieczone.  

Edyta Jaśnikowska odpowiedziała, że nie. Uzupełniła wypowiedź dot. zakresu opracowania 
dokumentacji projektowej wraz z budową mostu przez rzekę Wisłę w m. Jeziorzany i m. Kopanka, iż 
limit za zadanie nie ulega zmniejszeniu. Mówiła o przesunięciu kwoty 204 875 z roku 2024 na 
następny. Ta kwota znajdzie odbicie w zmianach do projektu budżetu na rok 2025.  

Adam Ślusarczyk pytał o zakres zadania w m. Sanka.  

Jerzy Derela poinformował, że pierwsze zadanie to remont (utwardzenie pobocza) a w drugim 
zadaniu chodzi o przebudowę. Są to zadania projektowe. Mówił o zakresie. 

Adam Ślusarczyk pytał o plany co do rozpoczęcia budowy chodnika w kierunku m. Siedlec od osiedla 
Żbik w Krzeszowicach.  

Jerzy Derela odpowiedział, że sprawdzi czy zadanie zostało ujęte przez Gminę Krzeszowice w IS.  

Adam Ślusarczyk pytał o zakres zadania w m. Sanka.  

Jerzy Derela poinformował, że pierwsze zadanie to remont (utwardzenie pobocza) a w drugim 
zadaniu chodzi o przebudowę. Są to zadania projektowe. Mówił o zakresie.  

Komisja – 7 głosami – za i 1 wstrzymującym się pozytywnie zaopiniowała projekt budżetu Powiatu 
Krakowskiego na 2025 r.  
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Komisja – 6 głosami – za i 2 wstrzymującymi się pozytywnie zaopiniowała projekt Wieloletniej 
Prognozy Finansowej na lata 2025-2030.  

7. ZAOPINIOWANIE PROJEKTU UCHWAŁY W SPRAWIE PRZEZNACZENIA DO ODDANIA W DZIERŻAWĘ W TRYBIE 

PRZETARGU PISEMNEGO NIEOGRANICZONEGO CZĘŚCI NIERUCHOMOŚCI STANOWIĄCEJ WŁASNOŚĆ 

POWIATU KRAKOWSKIEGO POŁOŻONEJ W WIĘCKOWICACH, GMINA ZABIERZÓW 

Rafał Kopeć omówił projekt uchwały.  

Nie było uwag ani wniosków do przedstawionego projektu uchwały. 

Komisja jednogłośnie – 9 głosami za - pozytywnie zaopiniowała przedstawiony projekt uchwały. 

8. ZAOPINIOWANIE PROJEKTU UCHWAŁY W SPRAWIE WYRAŻENIA ZGODY NA USTANOWIENIE ODPŁATNEJ 

SŁUŻEBNOŚCI PRZESYŁU NA NIERUCHOMOŚCI STANOWIĄCEJ WŁASNOŚĆ POWIATU KRAKOWSKIEGO 

POŁOŻONEJ W OBRĘBIE KRZESZOWICE, JEDN. EWID. KRZESZOWICE-MIASTO 

Rafał Kopeć omówił projekt uchwały.  

Nie było uwag ani wniosków do przedstawionego projektu uchwały. 

Komisja jednogłośnie – 9 głosami za - pozytywnie zaopiniowała przedstawiony projekt uchwały. 

9. ZAOPINIOWANIE PLANU PRACY RADY POWIATU W KRAKOWIE NA 2025 R. 

Członkowie Komisji zapoznali się z projektem uchwały.  

Adam Ślusarczyk mówił, że nie ma problematyki architektoniczno-budowlanej w planie pracy.  

Wojciech Pogan odpowiedział, że nie było takich oczekiwań, jak takowe będą to punkt zostanie 
wprowadzony.   

Nie było uwag ani wniosków do projektu uchwały. 

Komisja jednogłośnie – 8 głosami za - pozytywnie zaopiniowała Plan Pracy Rady Powiatu w Krakowie 
na 2025 rok.  

10. ZAOPINIOWANIE PROJEKTU UCHWAŁY W SPRAWIE POWIERZENIA GMINIE ZABIERZÓW PROWADZENIA 

ZADANIA PUBLICZNEGO POWIATU KRAKOWSKIEGO 

Elżbieta Burtan omówiła projekt uchwały.  

Dyskutowano o finansowaniu zadania.  

Elżbieta Burtan poinformowała, że w 100 % zadanie ma sfinansować Gmina Zabierzów.   

Nie było uwag ani wniosków do przedstawionego projektu uchwały. 

Komisja jednogłośnie – 8 głosami za - pozytywnie zaopiniowała przedstawiony projekt uchwały. 

https://krakow.esesja.pl/posiedzenie/486773fc-19be-4#collapse7
https://krakow.esesja.pl/posiedzenie/486773fc-19be-4#collapse7
https://krakow.esesja.pl/posiedzenie/486773fc-19be-4#collapse7
https://krakow.esesja.pl/posiedzenie/486773fc-19be-4#collapse8
https://krakow.esesja.pl/posiedzenie/486773fc-19be-4#collapse8
https://krakow.esesja.pl/posiedzenie/486773fc-19be-4#collapse8
https://krakow.esesja.pl/posiedzenie/486773fc-19be-4#collapse9
https://krakow.esesja.pl/posiedzenie/486773fc-19be-4#collapse10
https://krakow.esesja.pl/posiedzenie/486773fc-19be-4#collapse10
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11.  SPRAWOZDANIE Z REALIZACJI STRATEGII ROZWOJU POWIATU KRAKOWSKIEGO NA LATA 2021 – 2030 

,,POWIAT KRAKOWSKI 2030’’ ZA 2023 ROK 

Piotr Romański szczegółowo omówił sprawozdanie z realizacji Strategii Rozwoju Powiatu 
Krakowskiego.  

Nie było pytań ani uwag.  

Komisja jednogłośnie – 8 głosami za przyjęła sprawozdanie.  

12. PRZYGOTOWANIE PLANU PRACY KOMISJI NA 2025 R. 

Zofia Pyla przedstawiła propozycję Planu Pracy Komisji Infrastruktury i Gospodarki Komunalnej na 
2025 rok.  

Piotr Goraj zaproponował, aby temat odnośnie podsumowania akcji zima przesunąć na miesiąc 
kwiecień. Natomiast w miesiącu sierpniu zamiast informacji z wykonania budżetu za I kwartał wpisać 
wyjazd komisji na wybrane inwestycje drogowe na terenie powiatu krakowskiego. Zaproponował 
również żeby w którymś miesiącu umieścić temat odnośnie zmiany przepisów budowlanych i sytuacji 
inwestycji w Powiecie Krakowskim.  

Arkadiusz Wrzoszczyk poparł postulaty Radnego, Piotra Goraja i prosił o przełożenie tematyki, 
przygotowanie do przetargów i zadań inwestycyjnych oraz podsumowanie akcji zima  na miesiąc 
kwiecień a IS na miesiąc marzec. Ponadto zaproponował wykreślenie tematu sierpniowego i w zamian 
wpisać - Komisja wyjazdowa na inwestycje powiatu krakowskiego. 

Zofia Pyla poinformowała, że propozycję Radnych zostaną uwzględnione w planie pracy na rok 2025.  

Komisja jednogłośnie – 9 głosami za – przyjęła Plan pracy Komisji Infrastruktury i Gospodarki 
Komunalnej na 2025 r. wraz z przyjętymi poprawkami. Treść planu stanowi załącznik nr 2. 

13. SPRAWY BIEŻĄCE. 

Komisja zapoznała się z pismem dot. koncepcji budowy ciągu pieszo rowerowego w m. Krzęcin  - 
załącznik nr 3. 

14. ZAMKNIĘCIE OBRAD 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad, Przewodnicząca Komisji Infrastruktury i Gospodarki 
Komunalnej, Zofia Pyla zamknęła posiedzenie Komisji.  

 Przewodnicząca Komisji  
 Infrastruktury i Gospodarki Komunalnej  

Protokołowała: Ewa Widórek      Zofia Pyla 

https://krakow.esesja.pl/posiedzenie/486773fc-19be-4#collapse11
https://krakow.esesja.pl/posiedzenie/486773fc-19be-4#collapse11
https://krakow.esesja.pl/posiedzenie/486773fc-19be-4#collapse12

